
Referat styremøte ASKN 07.11.17 

 

Styremøte ble avholdt på ASKN Facebookgruppe. 

Til stede: Elisabeth E, Tone, Monica, Malin, Janne, Renate,Elisabeth H. 

 

Sak 1. Slå sammen spesialen med Corgieklubben 2018 

 

Enighet i styret om at begge klubbene har hver sine stor cert men på samme sted. 

 

Sak 2. Anke brukskrav 

 

Det burde purres på nkk snarest. For å få klarhet i dette til 2018 så må saken være klar i 2017. 

Tone skal komme med et utkast. 

 

Sak 3. HD prosjekt 

 

Margit Buen ønsker tanker rundt HD prosjekt til en fordypningsoppgave til våren 2018. Styret 

foreslår tema om økt fokus på HD, forebygging og viktigheten av å holde antall nede. Om 

mulig er det interessant å publisere evt artikkel i Aussieposten. 

 

Sak 4. Årets Aussie 

 

Årets utstillings aussie /årets valp/veteran/allrounder/ bruks/ lydighet osv. 

For å delta må alle resultat sendes inn for 2017. Styret ser på muligheten for å få til en 

«automatisk» løsning til 2018. 

 

Sak 5. Faste tider for styremøte 

 

Det bestemmes at styret møtes til styremøte første tirsdag i mnd så langt det passer for de 

fleste. 


